

convenient speed, with power to send for persons and papers.

Ordered, That Mr. Vanfelson, Mr. Gauvreau, Mr. Bellet, Mr. A. Stuart, and Mr. Dénéchau, do compose the said Committee.

Mr. Borgia delivered in the Report of the Commissioners of Internal Communications for the County of Cornwallis, at the Clerk's Table, where it was read, and is as followeth :

For the said Report, see Appendix (A.) No. 4, at the end of this Volume.

On motion of Mr. Taschereau, seconded by Mr. Viger,

Resolved, That the Bill to authorize Walter Davidson, Esquire, to build a Toll Bridge over the River Chaudière, be referred to a Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

Ordered, That Mr. Taschereau, Mr. E. F. Roy, Mr. Bellet, Mr. Davidson, and Mr. Gury, do compose the said Committee.

The Order of the Day, for the House in Committee, to consider the expediency of repealing the Eighth Clause of the Act or Ordinance of the seventeenth year of His Majesty's reign, Chapter Third, being read ;

On motion of Mr. Viger, seconded by Mr. Taschereau,

Ordered, That the said Order of the Day be postponed.

Resolved, That this House will, to-morrow, resolve itself into the said Committee.

Then, on motion of Mr. Taschereau, seconded by Mr. Panet,

The House adjourned.

Friday, 23^d January, 1818.

MR. Taschereau, from the Special Committee to whom had been referred the Petitions of William Hall and François Verrault, Esquires, praying for an exclusive privilege to build Bridges over the River Etchemins, reported, that the Committee had examined the matter of the said Petitions, and had come to an opinion thereon, which he was directed to submit to the House, whenever it shall be pleased to receive the same ; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it in at the Clerk's Table, where it was again read, as followeth :

Your Committee, in the first instance, ascertained that the Petitioners, William Hall and François Verrault, had, in all respects, complied with the Rules of this House, respecting the introduction of Private Bills.

Your Committee then examined William Hall, who produced the following Estimate for a Bridge.

Estimation of the Cost of Building a Bridge over the River St. Henry.

11338 Feet of Timber, at 6d.	£283	9	0
650 3 Inch Plank, at 80s. a hundred,	26	0	0
Cartage, at 40s. per hundred,	13	0	0
1020 Spike Nails, at 7½d.	31	7	6
400 lbs. Bolt Screws and Nuts, at 1s.	20	0	0
500 do. Bolt Iron for Bolts, cutting and heading, at 6d.	12	10	0
To Hewing and Framing the above Timber, at 6d.	283	9	0
Ninety-one Toises of Stone, at 30s.	136	10	0
To making Railing, & Planking the Bridge,	50	0	0
Tackles, Ropes, and Raising the Bridge,	35	0	0
To Painting the Bridge,	12	10	0
Master Workman's Wages, for superintending the Bridge,	100	0	0

£1008 15 6
Add 10 per cent, for Casualties, 100 7 6½

£1104 3 0½
And

toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

Ordonné, Que Mr. Vanfelson, Mr. Gauvreau, Mr. Bellet, Mr. A. Stuart et Mr. Dénéchau composent ledit Comité.

Mr. Borgia a remis le Rapport des Commissaires pour les Communications intérieures pour le Comté de Cornwallis, à la Table du Greffier, où il a été lu, et est comme suit :

Pour ledit Rapport, voyez Appendice (A.) No. 4, à la fin de ce Volume.

Sur Motion de Mr. Taschereau, secondé par Mr. Viger,

Résolu, Que le Bill pour autoriser Walter Davidson, Ecuyer, à bâtir un Pont de Péage sur la Rivière Chaudière, soit référé à un Comité de Cinq Membres, pour faire rapport sur icelui, avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

Ordonné, Que Mr. Taschereau, Mr. E. F. Roy, Mr. Bellet, Mr. Davidson, et Mr. Gury composent ledit Comité.

Lu l'Ordre du jour, pour que la Chambre se forme en Comité pour considérer s'il est nécessaire de rappeler la Huitième Clause de l'Acte ou Ordonnance de la Dix-septième année du Règne de Sa Majesté, Chapitre Trois.

Sur Motion de Mr. Viger, secondé par Mr. Taschereau,

Ordonné, Que ledit Ordre du jour soit remis.

Résolu, Que demain cette Chambre se formera en ledit Comité.

Alors, sur Motion de Mr. Taschereau, secondé par Mr. Panet,

La Chambre s'est ajournée.

Vendredi, 23^e. Janvier, 1818.

MR. Taschereau, du Comité auquel avoient été référées les Pétitions de William Hall et François Verrault, Ecuyers, demandant un Privilège exclusif de bâtir des Pons de Péage sur la Rivière Etchemins, a fait rapport que le Comité avoit examiné l'objet des dites Pétitions, et avoit formé une opinion sur icelles, qu'il avoit ordre de soumettre à la Chambre, lorsqu'il lui plairoit de la recevoir : Et il a lu le Rapport à sa place, et ensuite l'a remis à la Table du Greffier, où il a été lu de nouveau, comme suit :

Votre Comité s'est assuré en premier lieu que les Pétitionnaires William Hall et François Verrault s'étoient conformés à tous égards aux Règles prescrites par la Chambre pour l'introduction des Bills privés.

Votre Comité a ensuite entendu William Hall, lequel a produit les Estimations suivantes d'un Pont.

ESTIMATION de ce que coûtera la Bâtisse d'un Pont sur la Rivière St. Henry.

11338 pieds de Bois, - à 6d	£283	9	0
650 Madriers de 3 pouces, 80s. par cent,	26	0	0
Charroi à 40s. par cent,	13	0	0
1020 Fiches, à 7½d.	31	7	6
400 lbs. Chevilles à vis et écroux, 1s.	20	0	0
500 lbs. Fer à cheville, le couper et faire les têtes, - 6d.	12	10	0
Pour couper et dresser le bois susdit, 6d.	283	9	0
91 Toises de pierres, - 30s.	136	10	0
Pour faire le Pont, Balustrades et faire le Plancher, -	50	0	0
Pour les Palans, Cordages et lever le Pont,	35	0	0
Pour peindre le Pont, -	12	10	0
Les gages du Maître ouvrier pour avoir la surintendance du Pont, -	100	0	0

£1008 15 6
Ajoutez 10 par cent pour frais imprévus, 100 7 6½

£1104 3 0½
Et